
«Η μνημονιακή πολιτική στραγγαλίζει την ειδική αγωγή»

Ομάδα βουλευτών του ΣΥΡΙΖΑ – ΕΚΜ, μεταξύ των οποίων και η βουλευτής Τρικάλων Δριτσ
έλη Παναγιώτα
κατέθεσαν ερώτηση στον Υπουργό Παιδείας σε σχέση με το θέμα της κατάρρευσης της
ειδικής αγωγής. Συγκεκριμένα, όπως τονίζουν οι βουλευτές, «όπως προβλέπεται από τις
διατάξεις του άρθρου 21 παρ. 6 του Συντάγματος, του άρθρου 1 του ν.3699/2008 και του
άρθρου 24 του ν. 4074/2012 (Σύμβαση του ΟΗΕ για τα δικαιώματα των ανθρώπων με
αναπηρίες – Εκπαίδευση)      , το Κράτος δεσμεύεται και υποχρεώνεται, αναγνωρίζοντας το
δικαίωμα στην εκπαίδευση των παιδιών με αναπηρία και με σκοπό την άσκηση του
δικαιώματος αυτού, να λαμβάνει όλα τα απαιτούμενα μέτρα που διασφαλίζουν μεταξύ
άλλων την ενιαία ποιοτική και ελεύθερη πρόσβαση των μαθητών με αναπηρία στην
εκπαίδευση και την απαιτούμενη υποστήριξη μέσα στο γενικό εκπαιδευτικό σύστημα,
προκειμένου να διευκολυνθεί η αποτελεσματική εκπαίδευσή τους».

  

Στο πλαίσιο αυτό οι βουλευτές ερωτούν τον αρμόδιο Υπουργό :

  

« Πόσα είναι τα Ειδικά Σχολεία και τα Τμήματα Ένταξης που οργανώθηκαν, στελεχώθηκαν
και λειτουργούν από τον Σεπτέμβριο του 2012 με δεδομένο ότι με ευθύνη της Πολιτικής
Ηγεσίας του Υπουργείου Παιδείας δεν έχει εκδοθεί απόφαση ίδρυσης τα δύο τελευταία έτη;

  

Με ποιόν τρόπο θα καλύψει τα χιλιάδες κενά εκπαιδευτικών και Ειδικού Εκπαιδευτικού
Προσωπικού στην Ειδική Αγωγή με δεδομένο το γεγονός ότι οι πιστώσεις για πρόσληψη
αναπληρωτών που αποδίδονται στην ειδική αγωγή με πολιτική απόφαση και από τον
προϋπολογισμό και από το ΕΣΠΑ είναι πολύ λιγότερες από τις αντίστοιχες περσινές;
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Σε ποιο στάδιο βρίσκονται η ανάπτυξη και η προμήθεια βοηθημάτων και εξειδικευμένων
εκπαιδευτικών εργαλείων, η παραγωγή του ειδικού εκπαιδευτικού υλικού και ο εξοπλισμός
των σχολείων με ειδικό λογισμικό που είχαν προβλεφθεί στο επιχειρησιακό πρόγραμμα
2007 – 2013, «Αναβάθμιση της ποιότητας της εκπαίδευσης και προώθηση της κοινωνικής
ενσωμάτωσης»;
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